

Prestigious Hotel with timeless Charm located on Lake of Como - Lombardy

Hôtel prestigieux avec Charme situé sur le lac de Côme - Lombardie

REF: ITA-T01-006392

Vendita azienda



Azienda in Vendita – Business for Sale

Prestigious historic Hotel with timeless charm located in a best loved village on the romantic shores of Lake Como. Majestic first class resort of notable size with dazzling views and elegant terraces overlooking the lake. Refined and quiet ambience, furnished with beautiful antiques interiors, surrounded by every comfort and amenities, which makes the accommodation of its exclusive guests, unique and unforgettable. The large terraces overlook the enchanting waters of Lake Como, guaranteeing breathtaking views and giving the hotel brightness, warmth and romance.

Hôtel historique prestigieux avec un charme éternel situé dans un village très apprécié sur les rives romantiques du lac de Côme. Majestueux hôtel de première classe de taille notable avec des vues éblouissantes et des terrasses élégantes donnant sur le lac. Ambiance raffinée et tranquille, meublée de belles pièces d'antiquité, entourée de tout le confort et de toutes les commodités qui rendent le séjour de ses hôtes exclusifs unique et inoubliable. Les grandes terrasses donnent sur les eaux enchanteresses du lac de Côme, garantissant des vues à couper le souffle et conférant à l'hôtel luminosité, chaleur et romantisme.

Operazione Proposta – Transaction Proposed

Full sale of both the ownership of the walls and the management of the hotel. Private negotiations. Intermediaries please abstain.

Vente intégrale de la propriété des murs et de la gestion de l'hôtel. Négociations privées. Intermédiaires s'abstenir.

DETTAGLI

Status giuridico	Gruppo economico
Anno di fondazione	
Categoria	Strutture Turistico-Ricettive (Hotellerie)
Segmento	Hotel di Lusso (4 / 5 / 5+Stelle)
Paese	Italia
Regione	Lombardia
Fatturato	Undisclosed
Addetti	Undisclosed
Profittabilità	
Indebitamento	Basso
Immobili di proprietà	Si
Prezzo di vendita	Non dichiarato
Pagamento dilazionabile	NO, non sono disponibile
Accompagnamento in ingresso	da discutere